

《单词百科:unfound是什么意思?unfound怎么发音?unfound的解释和用法》

英语单词unfound是什么意思?unfound怎么读?unfound怎么发音?简答网为您整理了unfound的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



unfound怎么读

unfound的读音:[n'fa nd]

unfound的意思

1、adj.未知的;尚未找到的, 未被发现的;

unfound的双语例句

1、A stone, a leaf, an unfound door of a stone, a leaf, a door. And of all the forgotten faces. Which of us has known his brother?

一块石头，树叶，一个消失的门的一块石头，一片树叶，一扇门而所有被遗忘的面孔我们谁已知道他的兄弟？

2、 Perhaps the positions of the three pyramidal images in the crystal sphere hold the long-sought key to finding a fourth, as yet unfound.

也许在水晶球体三个金字塔形图像的位置持有苦苦寻找发现第四个金字塔的钥匙，目前为止还没有发现。

3、 Besides the two known beneficiaries, he listed the possibility of unknown relatives and the unfound cousin.

除了两位已知受益人，他还列出了未知亲属和那名没找到的表亲。

4、 The relation assemblage of oil pools and its effective hydrocarbon source rocks is the key factor in the study of pool-forming process, and to elucidate its controlling factors will do much help in the exploration and forecasting of the remaining unfound reservoirs.

有效烃源岩和油气藏的空间组合关系是油气成藏规律研究的关键，理清这种关系及其主要控制因素对于剩余油气藏勘探和预测具有重要意义。

5、 But no matter what its price, a work has no value unless it is seen; unfound masterpieces are worthless.

然而，不管定价如何，如果人们看不到，作品就毫无价值。没被发现的杰作一钱不值。

6、 There are no abnormal wear is unfound in the main tribo-pairs of the two diesel engines after 100 hours full speed and load experiments.

100h全速全负荷试验的拆检结果表明，两台柴油机主要摩擦副都未见异常磨损现象。

7、 The range of contracting fault responsibility includes: 1. Contracting fault during contract unfound period;

缔约过失责任的范围有：1、合同不成立时之缔约过失；

8、 "Crouching Tiger, Hidder Dragon" is not only the name of a movie, the phrase originally means unfound talented people.

卧虎藏龙不仅是一部电影的名字，这个成语原意是未被发现的将帅之才。

9、 And, at some point, we identify too many things that are better off left unfound.

但超过了一个限度，我们确诊出的问题就太多了，还不如让它们留在那里不被发现好。

10、 Remembering, speechlessly we seek the great forgotten language, the lost Laneend into heaven, a stone, a leaf, an unfound door. Where?

记住，无言地，我们所追求的伟大遗忘的语言，进入天堂地迷失，一块石头，一片树叶，一个无处可寻地门哪里？

11、 Paraffin wax is the research object in the thesis and is modified by oxidization, amidation and emulsification to produce a series of modified waxes including acylamide wax unfound home and abroad that can be applied in practical industries.

本文以石蜡为研究对象，通过对石蜡进行改性如氧化、酰胺化和乳化，得到一系列改性蜡，包括在国内外未见报道的酰胺化改性蜡，应用于实际工业生产中。

以上是简答网为您整理的unfound怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于unfound的用法、

unfound的释义、unfound的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/unfound>